
 
 

 

 

 

 

Tarnów, dn.21.03.2023 r. 

WIM.0003.10.2023 

 

Pani Angelika Świtalska 

Radna Rady Miejskiej w Tarnowie 

 

 

 W odpowiedzi na Pani pismo nr KRM.0003.694.2023 z dnia 16.03.2023 r. i w nawiązaniu do 

pisma z dnia 15 marca 2023 r. skierowanego do Akademii Unii Tarnów informuję, że brak możliwości 

realizacji przedmiotowej inwestycji w postaci budowy zadaszonego boiska wielofunkcyjnego z 

programu Olimpia, które byłoby zlokalizowane na nieruchomości przy ul. Pszennej. Pragnę 

przypomnieć Pani radnej, iż Rada Miejska w Tarnowie 29 grudnia 2022 r. podjęła uchwałę ws. 

wprowadzenia do WPF zadania inwestycyjnego, w kwocie 5 850 055 zł, którego celem jest budowa 

nowej sali gimnastycznej w kompleksie Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 1. Tym samym inwestycja 

na nieruchomości oddalonej od zespołu szkół o ponad 1500 m staje się bezprzedmiotowa i zbędna dla 

ZSO nr 1.  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Otrzymują: 

1. Adresat, 

2. a/a 
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